

ISSN 2712-7761

№ 8 (332), август 2022



# Вестник геонаук



## Научные статьи

## Scientific articles

Изотопия углерода индивидуальных ароматических соединений нефти для понимания их геохимии

*Д. А. Бушнев* ..... 3

Carbon isotopy of individual aromatic compounds of petroleum for their geochemistry understanding

*D. A. Bushnev*..... 3

Физико-химические свойства трудноизвлекаемой нефти в Арктике

*И. Г. Яценко* ..... 8

Physico-chemical properties of hard-to-recover oil in the Arctic

*I. G. Yashchenko*..... 8

Изменение аминокислотного состава природных углеродистых веществ и некоторых синтетических аналогов в ряду карбонизации

*С. Н. Шанина, Е. А. Голубев, О. Е. Амосова*..... 25

Alteration in amino acid composition of natural solid bitumens and some synthesized carbonaceous materials in the carbonization sequence

*S. N. Shanina, Ye. A. Golubev, O. Ye. Amosova*..... 25

Численное моделирование первичной биопродуктивности пелагических экосистем палеозоя

*А. В. Журавлев* ..... 38

Numerical modelling of primary bioproductivity of the Palaeozoic pelagic ecosystems

*A. V. Zhuravlev*..... 38

Сейсмическое событие 6 января 2022 г. на территории Республики Коми

*Н. Н. Носкова, Н. В. Ваганова* ..... 44

Seismic event on January 6, 2022 on the territory of the Komi Republic

*N. N. Noskova, N. V. Vaganova* ..... 44

## Хроника, события, факты. История науки

## Chronicle, events, facts. History of Science

Новые издания..... 48

New publications..... 48

Правила  
оформления  
статей



Vestnik  
article  
Formatting